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PROTOKOLL Årsmöte den 17 februari 2022 

1 Mötets öppnande 
1.1 Ordförande öppnade mötet. 

2 Val av ordförande för mötet 
2.1 Ove Bergman valdes. 

3 Val av sekreterare för mötet 
3.1 Mikael Rydstedt valdes. 

4 Fastställande av dagordningen 
4.1 Dagordningen fastställdes. 

5 Val av två justerare, tillika rösträknare 
5.1 Ulf Nilsson och Bo Forslund valdes. 

6 Mötets behöriga utlysande 
6.1 Mötet har blivit behörigt utlyst. 

7 Styrelsens årsredovisningar 
7.1 Verksamhetsberättelse och resultaträkning godkändes. 

8 Revisorernas berättelse 
8.1 Revisionsberättelsen godkändes. 

9 Ansvarsfrihet för styrelsen 
9.1 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021. 

10 Fastställande av medlemsavgift 2022 
10.1 Mötet beslutade om oförändrad medlemsavgift. 

Medlemsavgift blir 50 kr + Förbundsavgift. 

11 Fastställande av spelavgift 2022 
Detta beslut gäller åtminstone under våren 2022. 
11.1 Mötet beslutade om oförändrad spelavgift, den är 40 kr. 
11.2 Mötet beslutade om oförändrad för icke medlem, den är 80 kr.  

12 Budget för 2022 
12.1 Budgeten godkändes. Då spelåret förstörts av Corona är budgeten svår att sätta. 

13 Val av styrelse och suppleanter 
13.1 Styrelsen begär att få konstituera sig själv. Detta är de ingående personerna i styrelsen. 
 
Ordinarie Lars Lundgren 1 år Omval 
Ordinarie Ulf Nilsson 2 år Omval 
Ordinarie Håkan Westberg 1 år Omval 
Ordinarie Mikael Rydstedt 2 år Omval 
Ordinarie Bo Forslund 1 år Omval 
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Suppleant Lars Pettersson 1 år Omval 
Suppleant Gun Gyldén 1 år Omval 

14 Val av 2 revisorer och 1 revisorsuppleant 
Revisor Erik Jirovsky 1 år Omval 
Revisor Ove Bergman 1 år Omval 
Revisorsuppleant Magnus Persson 1 år Omval 

15 Val av festkommitté 
Gun-Britt Hollström 1 år Omval 
Gisela Sjöholm 1 år Omval.  

16 Val av materialförvaltare 
Allan Hagman 1 år Omval 

17 Val av valberedning 
Allan Hagman 1 år Omval 
Inge Johansson 1 år Omval 

  18   Förslag från styrelsen 
Dessa förslag är framtagna av arbetsgruppen bestående av Ove Bergman och Erik Jirovsky.  
18.1 Ta bort arvoden till styrelse och festkommitté. Detta ska ersättas med en trivselkassa om 
2000 kr.  - Årsmötet antar förslaget. 
18.2 Ta bort ersättning för alla DM-tävlingar. - Årsmötet antar förslaget. 
18.3  Alla kostnader för deltagande i Bruksringen ersätts av klubben. - Årsmötet antar 
förslaget. 
18.4 Anmälningsavgifter (ej bordsavgifter)  i div-3 och högre ersätter klubben. - Årsmötet 
antar förslaget. 
18.5 Ingen ersättning utgår för spel i div-4. - Årsmötet antar förslaget. 
18.6 Införa subventionerat kupongsystem för att få bort kontant betalning. - Årsmötet vill inte 
ha någon förändring under våren 2022. Till hösten 2022 får styrelsen och kassören föreslå ett 
nytt betalningssystem. 
 18.7 Arbetsgruppens förslag var att ta bort alla kontantpriser och istället införa nyttopriser 
eller lotter vid klubbtävlingar. - Årsmötet kan inte enas om detta. Idag erhålls spelavgifter i 
pris vilket inte kommer att vara möjligt om nytt subventionerat betalningssystem införs. 

19   Övriga frågor 
19.1 Inga övriga frågor. 

20 Mötets avslutande 
20.1 Over Bergman avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Arboga Bridgeklubb   

 

 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Mikael Rydstedt  Lars Lundgren 
 
 
 
Justerat 
 
 
 
 
Ulf Nilsson 

  
 
 
Bo Forslund 

 


